
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 10. september 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål DI
Vil ministeren forklare, hvorfor livsvigtige alarmopkald angiveligt ikke besvares på Region 
Hovedstadens 112-vagtcentral, jf. bl.a. artikel på Berlingske.dk 9/2-21, og hvordan vil mi-
nisteren i samarbejde med regionen og det lokale beredskab rette op på dette livsvigtige 
problem hurtigst muligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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